

ירושלים, 6.11.55

4 אה"צ.

בא אצלי ד"ר אביגדורי על פי הזמנתי. אמרתי לו שאם

יסכים לדברי - יפעל לפיכך, אם לא יסכים - ישכח מה

שאמרתי לו. מצב הבטחון ירוע לו. עלינו לעשות מאמץ

עליון לרכוש נשק בעשרות מיליונים דולרים. עלינו גם

לקלוט עליה של 5000 לחדש לפחות. במצב הקיים לא נוכל

לעשות גם שני הדברים, ולא עוד אלא שאנו עומדים בפני

ההמוטטות כספית, כי כבר עכשיו יש לצבור יותר כסף משיש

מצרכים, וכל העובדים עומדים לדרוש העלאה שכר בין

10-20 אחוז (כל אחוז זהו 15 מיליון ל"י).

הציתי שהרופאים מתוך יזמחם החפשית יכריזו שהם מסתלקים

השנה לאור המצב משני שלישי חוספת. הוא יחיעץ עם

רופאים בעלי משקל מוסרי מכל ארבעת הסוגים (רופאי המדינה,

קפ"ח, הדסה, מלבן) ויכנסו מועצה לדרון ולהכריז על כך.

שאלני אם דברתי על כך עם ד"ר הלפרין. עניתי בטלילה.

כי רציתי מקודם להחיעץ אתו ולסמוע דעתו, וגם לא אדבר

עם שוב רופא, כי הדבר יצליח אך ורק אם זו תהיה יזמת

הרופאים. מה שחשוב לא הפחתת חוספת הרופאים אלא דחיפה

למניעת חוספות לכל העובדים שיביאו לנחשול אינפלציוני.

אביגדורי קנה שהוא מסכים ויפנה למספר רופאים בעל פה,

כי אינו רוצה לעשות הדבר בכתב, ולכן יתכן שהדבר ידרוש

כשבוע ימים.

ביקשתי להודיע לי על התקדמות - אם תהיה.

הודעתי על הדבר לאשכול.